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موضوع مهاجرت جراحان و پزشکان بیشتر فضاسازی رسانه ای است
بهرام عین اللهی : موضوع مهاجرت جراحان و پزشکان ایرانی بیشتر 
فضاسازی رسانه ای بوده و آمارها نشان می دهد که وضعیت نیروهای 
ذخیره متخصص و تربیت شده خوب است بطوریکه امسال چهار هزار 
دستیار به کار گرفته شده که رقم کمی نیست.  وزیر بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی خبرهای منتشر شده درباره نرخ مهاجرت پزشکان و 
متخصصان ایرانی را جوسازی رسانه ای دانست و گفت: دولت از همه 
امکانات برای تسهیل شرایط پزشکان و متخصصان استفاده می کند 

بطوریکه در سال جاری ۴ هزار دستیار به کار گرفته شده است. بهرام 
عین اللهی، درباره نگرانی های موجود درباره مهاجرت پزشکان گفت: 
موضوع مهاجرت جراحان و پزشکان ایرانی بیشتر فضاسازی رسانه ای 
بوده و آمارها نشان می دهد که وضعیت نیروهای ذخیره متخصص و 
تربیت شده خوب است بطوریکه امسال چهار هزار دستیار به کار گرفته 

شده که رقم کمی نیست.
وزیر بهداشت افزود: درباره جراحان قلب هم ضوابطی ایجاد کردیم 

که حضور آنها را تســهیل می کند. پیش از این پذیرش جراح قلب با 
داشــتن بورد جراحی امکان پذیر بود اما امسال در شورای تخصصی 
اعلام شــد که همه جراحان بدون داشــتن بورد می توانند به شکل 

تخصصی ادامه تحصیل دهند.
عین اللهی با اشاره به اینکه امسال ظرفیت جراحان قلب چند برابر 
سال های قبل شده است، تصریح کرد: این خبرها مثل دیگر موضوعات 

علیه کشور در فضای مجازی منتشر می شود و واقعیت ندارد.

جامعه

خبر  کوتاه 

مدیرکل دفتر حفاظت و احیای تالاب های ســازمان محیط زیست با بیان 
اینکه در سال آبی گذشته فقط حدود یک سوم حقابه زیست محیطی دریاچه 
ارومیه تخصیص پیدا کرد، گفت: با توجه به شــدت بالای تبخیر سطحی 
دریاچه ارومیه، اگر حقابه این دریاچه در سال های آتی به صورت کامل تامین 
نشود، بخش های زیادی از دریاچه خشک خواهد ماند و سایر بخش های آن 
نیز فقط در مدتی از طول سال آبگیری می شود و رفته رفته دریاچه ارومیه به 

یک تالاب فصلی تبدیل خواهد شد.
با وجود این که از ابتدای ســال 1393 و با دســتور مستقیم رئیس دولت 
یازدهم، ســتاد احیای دریاچه ارومیه با هدف بهبــود وضعیت این دریاچه 
تشکیل شد، اما اکنون با وجود نزدیک به 9 سال فعالیت این ستاد، دریاچه 
ارومیه که زمانی بزرگترین دریاچه آب شور خاورمیانه محسوب می شد، در 
وضعیت کاملا بحرانی قرار دارد و برخی از کارشناسان نسبت به احیای کامل 
آن در آینده نزدیک قطع امید کرده اند و معتقدند دریاچه ارومیه اگر به طور 
کامل خشک نشود، در بهترین حالت به دو بخش کوچک شمالی و جنوبی 

تقسیم خواهد شد. 
در این میان مطابق آمارهای رســمی ارائه شده توسط مجید رستگاری، 
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای آذربایجان غربی در تاریخ 13 آذر 1۴01، 
تراز دریاچه ارومیه به 1270 متر و 10 سانتی متر رسیده است که کاهشی ۴6 
سانتی متری را نسبت به زمان مشابه سال گذشته نشان می دهد. البته باید 
توجه داشت که مطابق اعلام ستاد احیای دریاچه ارومیه، تراز اکولوژیک این 
دریاچه، یعنی وضعیتی که در آن دریاچه به شرایط پایدار محیط زیستی می 
رسد، 127۴ متر و 10 سانتی متر است و این یعنی اکنون سطح آب دریاچه 

ارومیه دقیقا ۴ متر از تراز اکولوژیک آن پایین تر است. 
این در حالی است که در زمان تشکیل ستاد احیای دریاچه ارومیه، قرار بود 
این ســتاد در یک برنامه ده ساله، دریاچه را به تراز اکولوژیک آن بازگرداند، 

اما با وجود این که به گفته جلال محمودزاده، نایب رئیس هیات تحقیق و 
تفحص مجلس از عملکرد ستاد احیای دریاچه ارومیه، از زمان تشکیل ستاد 
احیــا تا امروز در مجموع معادل بیش از 18 هزار میلیارد تومان اعتبار برای 
احیای دریاچه هزینه شده است، اکنون بسیاری از کارشناسان تاکید دارند که 
در آینده نزدیک امکان رســیدن دریاچه ارومیه به تراز اکولوژیک آن وجود 
ندارد، اما هنوز هم می توان این دریاچه را به تراز هیدرولوژیک آن بازگرداند؛ 
یعنی وضعیتی که بخش زیادی از مســاحت دریاچه ارومیه خیس باشــد و 

امکان بلند شدن ریزگردهای نمکی از سطح آن وجود نداشته باشد. 
نقش مهم مدیریت آب کشاورزی در احیای دریاچه ارومیه 

اشــرفی زاده درباره سایر برنامه های در دســت اجرا برای احیای دریاچه 
ارومیه توضیح داد: در حال حاضر سازمان محیط زیست با همراهی وزارت 
نیرو به دنبال انســداد دریچه کانال هایی است که روی نهرهای کشاورزی 
موجــود در حوضه آبریز این دریاچه قرار گرفته اند. یعنی با توجه به این که 
اکنون فصل کشــاورزی نیست، ما می خواهیم با مسدود کردن این دریچه 

ها و نظارت بر مســیر آبراهه های منتهی به دریاچه ارومیه، کاری کنیم که 
به محض جاری شدن آب در این کانال ها بر اثر بارندگی، بخشی از حقابه 
دریاچه به جای منحرف شدن به طرف زمین های کشاورزی به سمت خود 

دریاچه هدایت شود. 
اشرفی زاده با اشاره به برنامه سازمان محیط زیست برای احیای تالاب های 
اقمــاری دریاچه ارومیه، گفت: تخصیص حقابه تالاب های اقماری دریاچه 
ارومیه از نظر محیط زیســتی کمک زیادی به پایداری وضعیت اکولوژیکی 
دریاچه می کند و به همین دلیل سازمان محیط زیست پیگیر تامین کامل 
حقابه این تالاب ها است. در همین راستا، ما اکنون در حال پایش مسیرهای 
ورودی این تالاب ها هستیم و توافقات مناسبی نیز با وزارت نیرو برای تامین 
حقابه تالاب های شورگل و درگه سنگی انجام داده ایم و امیدواریم در آینده 
نزدیک بتوانیم درباره تامین حقابه ســایر تالاب های اقماری دریاچه نیز به 
توافق برســیم.  وی در ادامه تاکید کرد: تالاب های اقماری به همراه خود 
دریاچه ارومیه در یک حوضه آبریز قرار دارند و پایداری وضعیت آنها از نظر 
اکولوژیکی باعث پشتیبانی از خود دریاچه می شود و به بهبود شرایط محیط 
زیستی دریاچه کمک می کند. همچنین زیستگاه های پرندگان مهاجر و سایر 
گونه های حیات وحــش دریاچه ارومیه و تالاب های اطراف آن به صورت 
یکپارچه در نظر گرفته می شــود و به همین دلیل، ما برای حفظ جانوران 
بومی و مهاجر دریاچه ارومیه، باید تالاب های اقماری آن را نیز حفظ کنیم. 

امکان تبدیل دریاچه ارومیه به منشأ طوفان های نمکی 
اشرفی زاده با تاکید بر لزوم تخصیص کامل حقابه زیست محیطی دریاچه 
ارومیه گفت: اگر قرار باشد در سال های آینده نیز مانند سنوات گذشته صرفا 
بخشی از حقابه تعیین شده توسط سازمان محیط زیست به دریاچه ارومیه 
اختصاص پیدا کند، تنها قسمت هایی از دریاچه در بازه های زمانی کوتاهی 
آبگیری خواهد شد و با توجه به وضعیت بحرانی این روزهای دریاچه ارومیه، 

رفته رفته این دریاچه به یک تالاب فصلی تبدیل می شود. یعنی با توجه به 
شــدت بالای تبخیر سطحی دریاچه ارومیه، اگر حقابه این دریاچه در سال 
های آتی به صورت کامل تامین نشود، بخش های زیادی از دریاچه خشک 
خواهد ماند و سایر بخش های آن نیز فقط در مدتی از طول سال آبگیری 

خواهد شد. 
مدیرکل دفتر حفاظت و احیای تالاب های ســازمان محیط زیست ادامه 
داد: اگــر حقابه دریاچه ارومیه به صورت کامل تخصیص نیابد، امکان بروز 
طوفان های نمکی از ســطح دریاچه به شــدت افزایش پیدا می کند؛ زیرا 
اساسا در اکوسیستم های تالابی، هر میزان از حقابه که تامین شود، بخشی 
از اکوسیستم احیا می شود و بخش دیگری از آن همچنان خشک باقی می 
ماند و اگر این روند در طولانی مدت ادامه داشته باشد، امکان دارد که یک 
تالاب به محیطی خشک تبدیل شود که منشأ بروز ریزگردها است. بنابراین 
همان طور که اکنون تعداد زیادی از تالاب های مرکزی کشور بر اثر خشک 
شــدن به کانون گرد و غبار تبدیل شــده اند، اگر همچنان بخواهیم حقابه 
زیســت محیطی دریاچه ارومیه را به صورت کامل تخصیص ندهیم، این 

دریاچه نیز به منشأ بروز طوفان های نمکی تبدیل می شود. 
وی در پایان تصریح کرد: حقابه قانونی تعیین شــده برای دریاچه ارومیه 
توسط سازمان حفاظت محیط زیست در سال های دارای بارندگی نرُمال و 
بالاتر از نرُمال، سالانه 3 میلیارد و ۴26 میلیون متر مکعب است که البته در 
سال های دارای بارندگی کمتر از نرُمال، وزارت نیرو اجازه دارد که برحسب 
میزان کاهش بارندگی، بخشی از حقابه دریاچه را تخصیص ندهد، اما در سال 
آبی گذشته )مهر 1۴00 تا شهریور 1۴01(، تنها به میزان یک میلیارد و 50 
میلیون متر مکعب تا یک میلیارد و 100 میلیون متر مکعب حقابه به دریاچه 
ارومیه تخصیص یافت؛ یعنی در سال آبی قبل فقط حدود یک سوم حقابه 

محیط زیستی دریاچه ارومیه تامین شد.

آخرین خبرها از واگن های اجاره ای متروی تهران
 نوسازی 2۱۰۰ اتوبوس در دستورکار

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران بر لزوم 
اصلاح خطوط ناوگان حمل و نقل عمومی تاکید کرد.

جلال بهرامی در حاشــیه جلســه هم اندیشی اعضای 
شورای شهر تهران با شــهردار پایتخت درباره وضعیت 
حمل و نقل عمومی در تهران گفت: یکی از بحث های 
کلی که در این جلســه مطرح شــد این بود که سرانه 
استفاده از حمل و نقل عمومی برای سال 1۴02 باید به 

چند درصد برسد.
وی با بیان اینکه در حال حاضر سرانه استفاده از حمل 
و نقل عمومی در تهران 36 درصد است یعنی 6۴ درصد 
ترددها با خودروی شخصی اســت، تصریح کرد: ما در 
افق پیش رو باید ســهم تردد با خودروی شخصی را از 
6۴ به ۴۴ درصد برسانیم و از سوی دیگر سرانه استفاده 
از حمــل و نقل عمومی را افزایــش دهیم که علاوه بر 
تزریــق به ناوگان، اصلاح خطــوط را نیز باید در پیش 

بگیریم.
به گفته معاون شهردار تهران، در برخی خطوط نیاز به 
تاکسی زیاد اســت که باید از ون استفاده کنیم و برای 
تاکسی هایی که به حومه تهران می روند نیز باید از مینی 
بوس استفاده کنیم و برای برخی از خطوط اتوبوسرانی 
که ظرفیــت اتوبوس های دو کابین پر نمی شــود باید 
از اتوبوس تک کابین اســتفاده کــرد و در خطوطی که 
اتوبوس های تک کابین مسافر کافی ندارند باید از میدل 
باس هایی که سفارش ساخت آن را داده یم استفاده کنیم 
و تردد تاکسی های گردشــی را به حداقل برسانیم چرا 
که معمولا تاکســی های گردشــی جذب جاهای دیگر 

می شوند.
وی با بیان اینکه اولویت شــورای شــهر تهران نیز به 
حوزه اتوبوســرانی بــود، گفت: در بحــث مترو اورهال 
قطارها در دســتور کار قرار دارد. چــرا که برخی از این 
قطارها زمان اورهال شان رســیده و برخی کارکردشان 
هم پر شــده و قرار اســت اعتبارات خوب نقدی و غیر 
نقدی به شــرکت واگن سازی تزریق شود تا اورهال را 
انجام دهند و در مورد 630 واگن نیز ملاحظه کردید که 
وزیر کشــور و معــاون اول آن را قطعی کردند؛ اما یک 
ســال و نیم طول می کشــد تا این واگن ها وارد چرخه 

شوند.
بهرامی در مورد واگن هــای اجاره ای نیز با بیان اینکه 
با مشــارکت بخش خصوصی موضوع خرید پیمایشــی 
کارکرد واگن ها و اتوبوس ها را در دستور کار قرار دادیم، 
ادامه داد: کشورهای زیادی هستند که مدل مترویشان 
بــه ما می خورد و فقط چین نیســت و مــن از بیان نام 

کشورها خودداری می کنم تا مبادا رأیشان را بزنند.
وی با بیان اینکه در موضوع آلودگی هوا، موتورسیکلت ها 
نقش مهمی ایفا می کنند، گفت: هم میزان آلودگی شان 
بالا است و هم بر روی قاعده و قانون حرکت نمی کنند 
و اولویت اول این است که موتورسیکلت های جابجایی 
بار را ساماندهی کنیم که با بانک ها مذاکره کرده و طی 
هفته های آینده به نتیجه می رســیم که به موتورها وام 
دهند تا موتور برقی بخرند و تا پایان سال آینده تنها به 

موتورهای برقی مجوز تردد در مرکز شهر داده شود.
معاون شــهردار تهران با بیان اینکه نوســازی 2100 
دســتگاه اتوبوس در دســتور کار قرار دارد، اظهار کرد: 
امیدواریــم تــا پایان ســال آینده حداقــل 50 درصد 
واگن هایی که نیاز به اورهال دارند را انجام داده باشیم.

وی در مورد واگن های اجاره ای نیز با بیان اینکه شورای 
شهر موافق این کار اســت اما اینکه ساختارش چگونه 
باشــد هنوز مشخص نیســت و در حال مذاکره هستیم 
و باید ســرمایه گذار واگن هایی مطابق با استانداردهای 
مورد تأیید مترو وارد کند و فقط هم از چین نیست بلکه 
کشورهای زیادی هستند که زیرساخت مترویی شان به 
ما می خورد، افزود: نام کشورها را نمی برم تا پشیمان شان 
نکنند؛ اما باید بگویم که هنوز نمی توانم زمان برای ورود 
واگن های اجاره ای مترو بدهم و دقت داشــته باشید که 
واگــن اجاره ای یکی از ده ها اقدامی اســت که ما برای 

تامین واگن های مترو انجام می دهیم.

مدیرکل دفتر حفاظت و احیای تالاب های سازمان محیط زیست  هشدار داد:

خطر تبدیل دریاچه ارومیه به تالاب فصلی و بروز طوفان های نمکی

فرمانده انتظامی پایتخت از دســتگیری 909 نفر از سارقان و 100 نفر از دلالان و معامله 
گران فردایی خبر داد.سردار حسین رحیمی، فرمانده انتظامی تهران بزرگ در حاشیه شصت و 
یکمین نمایشگاه طرح رعد در جمع خبرنگاران گفت: در این مرحله از طرح رعد 170 پاتوق 
سارقین، مالخران و اراذل و اوباش منهدم شد و 215 حکم قضائی به اجرا گذاشته شد.وی با 
اشاره به دستگیری 909 نفر از سارقین ادامه داد: 26۴2 فقره سرقت در شصت و یکمین طرح 
رعد کشف شد و در مجموع هزار و 268 پرونده سرقت بسته شد.فرمانده انتظامی تهران بزرگ 
بیان کرد: 27 گروه و باند ســارقان شناسایی و منهدم شد و همچنین 289 دستگاه خودرو و 
موتورسیکلت در این مرحله از طرح رعد کشف شدند.سردار رحیمی با بیان اینکه ارزش اموال 
مکشوفه ۴0 میلیارد تومان است، گفت: در کنار طرح رعد طرح برخورد با حاملین و استفاده 
کنندگان سلاح ســرد درتهران به اجرا گذاشته شد که در این راستا 300 قبضه سلاح سرد 
کشف شد.وی با بیان اینکه همزمان با طرح رعد، طرح مبارزه با مالخران هم به اجرا گذاشته 
می شود و همراه سارقان، مالخران آنها هم دستگیر می شوند، گفت: 55 قبضه سلاح جنگی 
و شکاری در این مرحله از طرح رعد کشف شد که البته یک قبضه سلاح دوش پرتاب هم 
کشف شده است. سردار رحیمی با اشاره به اقدامات پلیس برای آرام نگه داشتن فضای بازار ارز 
گفت: بنا به درخواست بانک مرکزی و کمیسیونی که تشکیل شده بود، پلیس برای دستگیری 
سوداگران ارز تلاش مضاعفی داشت که در این راستا 100 نفر از دلالان دستگیر شدند. وی 
بیان کرد: این افراد علاوه بر اینکه دلال بودند اقدام به انجام معاملات فردایی و کاغذی در 

اتوبوس یا مینی بوس هم می کردند.

    ایرن مهرگان 

چهارشنبه گذشته رئیس ســازمان امور دانشجویان وزارت علوم پس از 
دیدار با سفیر کره شمالی از تبادل استاد و دانشجو و ایجاد فرصت مطالعاتی 
با کره شمالی خبر داد.  مهدی ذاکریان، استاد دانشگاه در همین خصوص 
به خبرآنلاین می گوید: اگر دانشــجویی از من بپرسد که آیا برود و در کره 
شمالی تحصیل کند، حتما تشــویقش می کنم که برود، برود تا ببیند که 
برخی از مســئولان ما چقدر ادعای نادرســت و غلط دارند. او با اشاره به 
اینکه برای مســئولان وزارت علوم متاسف است که چنین برنامه هایی را 
پیشنهاد می دهند، ادامه می دهد: من در آمریکا و فرانسه تحصیل و زندگی 
کرده ام، در کره شمالی نبوده ام اما اطلاعاتی که دارم نشان می دهد در این 
کشور حتی امکان دسترسی با اینترنت وجود ندارد و به تازگی امکان ارسال 
پیامک برای شهروندان کره شمالی فراهم شده است، چرا باید دانشجویان 
ما بروند و در چنین کشور بسته ای درس بخوانند؟این استاد دانشگاه ادامه 
می دهد: کره شمالی در دهه 50 و 60 میلادی اتفاقا کشور خوبی از لحاظ 
شاخص های رشد اقتصادی بود، چون با صنعت کشاورزی در حال توسعه 
بــود اما با ظهور و حضور تکنولوژی در دنیا، چنان فاصله ای به دنیا گرفت 
که اکنون می تواند بدترین انتخاب برای ادامه تحصیل یک دانشجو باشد. 
او با اشاره به اینکه فقط مسکن، آموزش و بهداشت آن هم با شاخص های 
حداقلی در این کشور رایگان است، می گوید: چطور مسئولان ما خودشان 
و فرزندان شان در آمریکا و اروپا درس می خوانند ولی می خواهند بچه های 

مردم را برای تحصیل به کره شــمالی بفرستند؟ او ادامه می دهد: ساحت 
علم جای سیاست نیســت، اگر می خواهند دانشجویان ما پیشرفت کنند 
برای تبادل دانشجو فهرست ده دانشگاه برتر جهان را در نظر بگیرند و با 
این دانشــگاه ها، بدون تعصب سیاسی، وارد مذاکره شوند و دانشجویان را 
بفرســتند به این دانشگاه ها، نه اینکه دانشجویان ما را به کشوری بفرسند 
که اگر مردمش موی سرشان را مدلی که مورد توجه روسای حزب نباشد، 
کوتاه کنند، دستگیر می شوند. ذاکریان با اشاره به اینکه برای وزارت علوم 
متاسف است، ادامه می دهد: مسئولان دوره آقای احمدی نژاد می خواستند 
دانشجو به چین اعزام کنند و این دولت هم چنان تنزل تصمیم گیری پیدا 

کرده که می خواهد دانشجو به کره شمالی بفرستد.

معاون امور فنی صندوق بازنشستگی کشوری آخرین وضعیت دریافتی 
حقوق بازنشستگان را اعلام و اظهار کرد: میانگین حقوق در سال 1۴00، 
هفــت میلیون و 150 هزار تومان بود که ابتدای ســال 1۴01 به هفت 
میلیون و 900 هزار تومان رسید و با مصوبه اخیر ترمیم حقوق کارکنان 
دولت و بازنشستگان کشوری، 9 میلیون و 2۴1 هزار و 200 تومان شد.

اکبر شیرمحمدی، با بیان اینکه در حال حاضر یک میلیون و 630 هزار 
بازنشســته، مشترک صندوق بازنشستگی کشــوری هستند اظهار کرد: 
براساس آمار تفکیک شــده حقوق بگیران صندوق در پایان شهریورماه 
ســال جاری، اســتان تهران با 318 هزار و 876 نفر دارای بیشترین و 
اســتان ایلام با 13 هزار و 183 نفر دارای کمترین میزان حقوق بگیر از 
صندوق بازنشســتگی کشوری است. وی افزود: میانگین حقوق در سال 
1۴00، هفت میلیون و 150 هزار تومان بود که ابتدای ســال 1۴01 به 
هفــت میلیون و 900 هزار تومان رســید و با مصوبه اخیر ترمیم حقوق 
کارکنان دولت و بازنشستگان کشوری، به 9 میلیون و 2۴1 هزار و 200 
تومان رسیده است. معاون امور فنی صندوق بازنشستگی کشوری درباره 
حداقــل و حداکثر دریافتی حقوق ها نیز توضیح داد و گفت: 65 هزار نفر 
حدود پنج میلیون تومان دریافتی داشتند که با افزایش  اخیر در پی ترمیم 
حقوق ها، دریافتی آنها به شش میلیون و 150 هزار تومان رسیده است.

شــیرمحمدی ادامه داد: یک میلیون و ۴80 هزار نفر بین شش تا 11 
میلیــون تومان، ۴6 هزار نفر بیــن 11 تا 25 میلیون تومان و 5۴19 نفر 

بین 25 تا ۴1 میلیون تومان حقوق می گیرند.

وی پیرامــون 9000 میلیارد تومانی که برای متناسب ســازی حقوق 
بازنشستگان کشــوری و لشکری در قانون بودجه سال 1۴01 قید شده 
بــود عنوان کرد: ترمیم حقوق های اخیر 13 هزار میلیارد تومان بار مالی 
برای دولت به همراه داشــت اما دربــاره آن 9000 میلیارد تومان هنوز 
مشخص نیســت اصلاحیه  بودجه ای که دولت به مجلس برد منظورش 

همان متناسب سازی بود یا می خواهند بعدا تصمیم مجزایی بگیرند.
معاون امور فنی صندوق بازنشســتگی کشــوری افــزود: البته به نظر 
می رسد با توجه به اصلاح قانون بودجه، مصوبه ترمیم حقوق جایگزین 
همان مصوبه قبلی شده است با این حال تاموقعی که چیزی از دولت و 

مجلس به ما ابلاغ نشود نمی توانیم در این باره اقدامی کنیم.

معاون شهرسازی شهرداری تهران از استقبال کم نظیر مردم در استفاده از بسته تشویقی نوسازی 
بافت فرسوده خبر داد. حمیدرضا صارمی، در مورد تاثیر ارائه بسته های تشویقی در بافت فرسوده در 
قالب مشوق یک طبقه اضافی و تاثیر آن بر روی رونق ساخت و ساز گفت: مشوق های ساخت و ساز 
در بافت فرســوده از سالیان قبل وجود داشته و اثر زیادی در بهسازی و نوسازی بافت فرسوده شهر 
تهران ایجاد کرده بود اما در مقطعی شــورای عالی معماری و شهرسازی محدودیت هایی را در این 
زمینه ایجاد کرد که روند صدور پروانه را کند کرد. وی با بیان اینکه کند شدن صدور پروانه ساخت 
و ســاز و نوسازی در بافت فرسوده به گونه ای بود که تعداد صدور پروانه را به یک دهم کاهش داد، 
گفت: یعنی از حدود 11 هزار پروانه ای که پیش از این در بافت فرســوده صادر می شــد این عدد به 
1300 الی 1۴00 پروانه در ســال رسید. معاون شهرسازی شهرداری تهران با بیان اینکه بررسی ها 
نشــان داد که مشوق های دیگر در نوسازی بافت فرســوده تنها 30 درصد نقش دارد اما ارائه یک 
طبقه اضافه تا 70 درصد می تواند بر افزایش مشــوق ســاخت و ساز در بافت فرسوده تاثیر بگذارد، 
گفت: به همین دلیل مشــوق هایی را در این زمینه در نظر گرفتیم که البته ارائه وام از ســوی دولت 
فعلا با چالش هایی مواجه اســت اما در کار شــهرداری تاثیر چندانی ندارد. صارمی  در مورد مشوق 
یک طبقه اضافه گفت: در کل در کوچه های شش متری سه طبقه به چهار طبقه افزایش می یابد و 
در کوچه های هشــت متری ساختمان های چهارطبقه می توانند پنج طبقه شوند و در سایر موارد نیز 
ساخت و ساز تابع طرح تفصیلی است. وی با بیان اینکه تا کنون استقبال فوق العاده ای از این مشوق 
شده است، گفت: استقبال از بسته تشویقی بافت فرسوده نشان می دهد که حرکت خوبی در راستای 
نوســازی بافت فرسوده شکل گرفته است که البته این استقبال دور از ذهن نبود. معاون شهرسازی 
شهرداری تهران با ارائه آماری از وضعیت بافت فرسوده، گفت: محدوده بافت فرسوده تهران ۴500 
هکتار است که به لحاظ درصدی تنها هفت درصد مساحت شهر تهران را در بر می گیرد اما به لحاظ 
قطعات و پارسل 30 درصد پارسل های تهران در این محدوده است و نکته قابل توجه این است که 
20 درصد جمعیت تهران در این هفت درصد زندگی می کنند.وی در مورد چرایی ارائه مشــوق یک 
طبقه اضافی گفت: مردم ساکن در بافت فرسوده بطور معمول سه طبقه دارند اما توان شان به گونه ای 
نیست که خودشان راسا اقدام به ساخت و ساز کنند و باید با یک سازنده مشارکت کنند و با ارائه یک 
طبقه اضافی به عنوان مشــوق نوسازی، هم مالک و هم سازنده به سهم خود می رسند و به همین 
دلیل است که شاهد استقبال مردم از این مشوق هستیم. صارمی با بیان اینکه امیدواریم با نوسازی 
بافت فرسوده از طریق این بسته مشوق تهدیداتی که در بافت فرسوده وجود دارد نیز از بین برود، در 
پاسخ به سوالی در مورد نظارت بر کیفیت ساخت و ساز، گفت: بطور معمول سخت گیری هایی که در 
استاندارد و ضوابط ساخت و ساز است اجازه ساخت مسکن بی کیفیت را نمی دهد و دستورالعمل ها، 

آئین نامه ها و مقررات در این زمینه سفت و سخت است.

رئیس کل دادگستری استان تهران از احیا و راه اندازی یک واحد تولیدی در زمینه تولید منسوجات با 
حمایت ها و پیگیری های قضایی خبر داد.

علی القاصی از احیا و راه اندازی یک واحد تولیدی در زمینه تولید منسوجات با حمایت ها و پیگیری های 
قضائی خبر داد و گفت: یک شرکت ریسندگی و بافندگی واقع در شهرک صنعتی خرمدره که در زمینه 
تولید منسوجات فعالیت داشت، به دلیل مشکلات بانکی و مالیاتی دچار بحران شد و در نهایت در سال 

1397 حکم ورشکستگی آن صادر شد.
رئیس کل دادگســتری استان تهران خاطرنشان کرد: این واحد تولیدی در اجرای مواد 8 و 13 قانون 
تصفیه امور ورشکســتگی و ماده 6۴ آئین نامه اجرایی قانون مذکور تحــت نظارت اداره تصفیه امور 
ورشکستگی دادگستری کل اســتان تهران قرار گرفت.وی اظهار کرد: اداره تصفیه امور ورشکستگی 
دادگســتری کل استان تهران با تشکیل جلســات متعدد با کارگران، بانک های عامل، سازمان تأمین 
اجتماعی، امور مالیاتی و سهامداران شرکت موانع اداری تولید را رفع کرد. القاصی در ادامه خاطرنشان 
کرد: با پرداخت صد در صد حق بیمه و مطالبات کارگران به تعداد 91 نفر و همچنین پرداخت مطالبات 
بانک های مربوطــه، این واحد تولیدی در حال حاضر با 1۴0 نفر نیروی کار و با تمام ظرفیت در حال 

فعالیت است.
رئیس کل دادگستری استان تهران در بخش پایانی سخنان خود با اشاره به حمایت همه جانبه دستگاه 
قضائی از فعالیت های تولیدی مشروع و قانونی اظهار کرد: با توجه به نام گذاری صورت گرفته برای سال 
جاری مبنی بر »تولید؛ دانش بنیان و اشتغال آفرین« و با عنایت به سیاست های دستگاه قضائی در دوره 
»تحول و تعالی«، حمایت حقوقی و قضائی از چرخه تولید از جمله اولویت های عدلیه محسوب می شود.

 دستگیری ۱۰۰ دلال
 و معامله گر ارز فردایی

 تبادل دانشجو با کره شمالی 
در دستور کار وزارت علوم

 میانگین »حقوق« بازنشستگان کشوری 
به 9 میلیون تومان رسید

 جزئیات بسته تشویقی 
نوسازی بافت فرسوده

 بازگشت به چرخه تولید یک 
شرکت ریسندگی با حمایت قضایی

فرمانده انتظامی پایتخت  خبر داد:

 متناسب سازی حقوق ها اجرا می شود؟خودشان و فرزندان شان آمریکا و اروپا درس می خوانند، بچه های مردم بروند کره شمالی؟

رئیس کل دادگستری استان تهران خبر داد: استقبال تهرانی ها از مشوق »یک طبقه اضافی«؛


